



致: 全体师生、家长

关于空气污染预防措施及线上教学通告

鉴于近期空气污染指数升高, 为保障全体师生的健康与安全, 本校将根据教育部相关标准作业程序及环境局空气污染指数检测系统 (MyJAS EQMS) 所发布的空气污染指数 (API), 采取以下措施:

- 一、 空气污染指数达 100 点以上, 学校将停止一切户外活动。
 - 二、 空气污染指数达 200 点或以上, 学校将全面停课, 学生无需返校。校方将于每日下午 6 时根据当天的空气污染指数, 决定翌日是否停课。若下午 6 时的空气污染指数达到 200 点或以上, 学校将发布翌日停课通告。
 - 三、 如遇停课, 学校将按照原有课表进行线上教学。停课期间, 各处室行政人员与职员照常上班, 师生无需返校。请全体师生做好相关准备, 并留意校方发布的最新通知。
2. 校方将持续关注空气质量变化及学生的学习进度, 并根据实际情况作出适当安排。同时, 呼吁全体师生多喝水、注意身体状况, 并在必要时佩戴口罩, 做好防护措施, 共同维护健康与安全。

感谢大家的配合。

校长室 启





To: All Students, Teachers, and Parents

NOTICE ON AIR POLLUTION PREVENTIVE MEASURES AND ONLINE LEARNING

In view of the recent increase in the Air Pollution Index (API), and in order to safeguard the health and safety of all students, teachers and staff, the school will take the following measures in accordance with the relevant Standard Operating Procedures (SOPs) issued by the Ministry of Education and the Air Pollution Index (API) readings published by the Department of Environment through the MyJAS EQMS monitoring system:

- i. When the Air Pollution Index (API) reaches 100 or above, all outdoor activities in the school will be suspended.
 - ii. When the Air Pollution Index (API) reaches 200 or above, the school will be closed, and students are not required to report to school. The school will assess the API at 6:00 p.m. each day to determine whether the school will be closed on the following day. If the API reaches 200 or above at 6:00 p.m., the school will issue a notice of closure for the following day.
 - iii. In the event of school closure, online lessons will be conducted according to the existing school timetable. During the school closure period, administrative personnel and staff of all departments and offices are required to report for work as usual, while students and teachers are not required to return to school. All students and teachers are advised to make the necessary preparations and pay attention to the latest notices issued by the school.
2. The school will continue to closely monitor changes in air quality and students' learning progress, and will make appropriate arrangements according to the prevailing situation. All students, teachers and staff are also advised to drink plenty of water, pay attention to their health, and wear masks when necessary as a precautionary measure. Let us work together to safeguard everyone's health and safety.

Thank you for your cooperation.

The Principal's Office

